

Møtereferrat

Styremøte 29.03.2023



Dato:23.03.2023	Møteleder: Marion Gjertsås
Sted: Hos Anne Martine, Klokkarhaugen	Referent: Liv Inger Lamøy

Til stede: Marion Gjertsås, Marte Finseraas, Gry Tvedten Aune, Line Woldmo, Anne Martine Eggen, Liv Inger Lamøy	Sendes til: alle i styret Postes på hjemmesiden.
Forfall: Hedda Moldestad	

Sak nr.	Tekst	Ansvar
1	<p>Referat fra forrige møte. Protokoll godkjent, men venter på Brønnøysund. Må rettes opp info på Sporti etter at protokoll og forandringer i vedtekter er registrert. Vipps må rettes opp. Politiattest: Komiteene får skjema og de sendes inn når de kommer i retur. Samarbeidsavtale: det er sendt ut forespørsel om noen har anlegg og trenger en avtale. Det er kommet noen tilbakemeldinger allerede. Klubben bør ha som mål å ikke gå med underskudd og helst noe i overskudd på arrangementer. Vi prøver å holde prisen på deltagelse nede og heller tjene på mat etc.</p>	Marion
2	<p>MG-avtale Månedlig rapport: Dommere er på plass. Komiteer er på plass. 35 påmeldt nå. Utvidet frist til 12. mai.</p>	Marion
3	<p>Komiteene:</p> <p>Sportskomite/Anne Martine: Påmelding til vårstevner er i gang. Dommere er på plass. Verdal hotell sponser overnatting til dommerne. Speaker er ordnet. Legg inn foreløpig informasjon om klubbmesterskap i september må legges inn i terminlista. Tidspunkt er avhengig av andre arrangement, så det kan ikke spikres helt enda. Ønske om å arrangere «ri for en dommer»-opplegg i klubben. Må ha øynene oppe for når det er dommerkurs i NIF. Klubben kan evt. støtte oppunder dette og få tilbake bidrag i form av arrangement som dette.</p> <p>Gjøres:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Spikre tid for klubbmesterskap til høsten - Info om klubbmesterskap i terminlista <p>Kurs- og aktivitetskomite/Line: Ingeborg-kurs er fullbooket. Må være bindende påmelding neste gang. En del påmeldte til sosialdag. Neste etter det er Islandshestens dag. Rekrutthelg i juni etter skoleslutt. Instruktør (P) må spørres om nøyaktig dato. Fortsatt plan om sosialhelg i Tydal til høsten. Ønske om 18-års aldersgrense på denne. Bør vi ha en sosial-voksenhelg også i tillegg? Med ridetime, clinic, mat etc. Med eller uten hest. Aldersgrense. Må finne en tid i så fall. Oppfordring om å be alle medlemmer om å bake kake til arrangementer for å fordele oppgavene bedre. Legge ut oppfordring på Facebook.</p> <p>Gjøres:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Avklare dato for rekrutthelg med instruktør (P) - Bestemme tid for voksenhelg til høsten 	<p>AM LI</p> <p>LW</p>

4	<p>Neste styremøte: Vi inviterer alle komitemedlemmer på neste styremøte.. Forslag til sted: Stjørdal, Napoli. Tid 3. mai kl 18.00 Vi tar opp rutiner rundt økonomi på neste møte. Det lages kvartalsregnskap 4 ggr pr år. Skal være klart til 1. april. Fakturaer bør vær oppgjort innen da.</p> <p>Gjøres: - Informere komitemedlemmene om styremøte 3. mai. -Sjekke med Napoli før komiteene informeres</p>	Line Line/Anne Martine
5	<p>Evt. Treningsgruppe for å trene sammen, gjerne med instruktør? Foreslår at noen av de litt yngre voksne kan bidra til dette? Forslag om at styret sender ut forespørsel om noen vil ha ansvaret for dette. Mål: styrke klubbfølelsen. De som melder seg kan uforme tilbudet selv.</p> <p>Gjøres: - Sende ut forespørsel på FB om noen vil være med å drifte en treningsgruppe i klubben.</p> <p>Klubbklær: det ordnes salg av klubbklær på arrangementene. Hvis ikke Line deltar, må noen andre ta ansvaret. Hver er det lurest at har vippsen? Kan flere ha den? Det må merkes godt uansett når det er klubbklær som det vippses for.</p> <p>Gjøres: - Den som har vippsen ordner meny for salg så det blir tydelig hva det vippses for.</p> <p>Samarbeidsavtalen: Framdrift på samarbeidsavtale bør være tema på neste møte.</p>	Martine Gry